
 

 

 

Voorzitter, 

Toen ik 44 jaar geleden als 18 jarig broekie mij actief met politiek ging bemoeien 

deed ik dat omdat ik een grote persoonlijke drijfveer had om iets te betekenen voor 

mijn omgeving. Vanuit mijn christen-zijn, te zorgen voor mijn naasten die wellicht niet 

voor zich zelf kunnen opkomen. Die drijfveer is nooit veranderd.  

Vanuit die verantwoordelijkheid heb ik ook de afgelopen 6 jaar als fractievoorzitter 

mogen functioneren en mogen meewerken aan 3 coalities. 

Elke keer als mijn fractie de keuze moest maken om deel te nemen aan een coalitie 

stond die vraag centraal: kunnen wij als ChristenUnie een verschil maken voor de 

inwoners van Almere? 

De ChristenUnie heeft een grote bewogenheid voor jongeren. Jongeren zijn het 

nieuwe fundament van de samenleving en hebben recht op onze zorg wanneer zij da 

nodig hebben.  

In ons verkiezingsprogramma van 2022 schreven wij: 

“Al het leven, in gaafheid en gebrokenheid, verdient het om tot ontplooiing te komen, 

te participeren, om te worden beschermd en om zorg te ontvangen als dat nodig is” 

“Zorg op een menselijke schaal, bereikbaar en met een menselijk gezicht”,     

“Jongeren en hun ouders zijn erbij gebaat als er op het juiste moment de juiste zorg 

beschikbaar is”. 

Voorzitter dat was onder andere onze inzet bij de coalitie-onderhandelingen die 

volgden. Wij wilden als fractie iets bereiken voor de jeugd en hun ouders die in een 

moeilijke situatie zijn. 

Wij waren blij met het coalitieakkoord dat zegt: “De jeugdzorg heeft als doel om 

kinderen en hun ouders snel en passend te helpen om problemen op te lossen” 

“Vroegtijdig signaleren is goed, maar hoeft niet gelijk vroegtijdig ingrijpen te 

betekenen. Een waakvlamcontact kan net zo effectief of zelfs beter zijn”. 

Met trots konden wij Roelie Bosch voorstellen om als wethouder deze kar te gaan 

trekken. Zij en wij wisten dat dit geen gemakkelijke opgave was. De jeugdzorg was, 

ook door landelijk ingrijpen, vaak financieel het kind van de rekening. Veranderingen 

zijn nodig, maar de jeugdzorg is als een mammoettanker die maar langzaam van 

koers kan veranderen. De afgelopen jaren heeft Roelie met hart en ziel en meer dan 

100% zich ingezet om beleid bij te sturen, de uitgaven in de hand te houden zonder 

de jeugd en haar problematiek uit het oog te verliezen. 

In december jongstleden heeft de gemeenteraad het raadsvoorstel van het college 

teruggegeven aan het college met de opdracht om voor 31 januari 2024 met een 

nieuw raadsvoorstel en strategiedocument naar de gemeenteraad te komen. Roelie 

Bosch heeft de afgelopen weken keihard gewerkt aan een strategie en invulling van 

17 miljoen aan bezuinigingen.  



 

 

 

 

Daarvoor heeft zij ook met de coalitiepartners gesproken om te kijken of de richting 

en koers ondersteuning ondervond. Helaas heeft zij moeten constateren dat er een 

verschil van inzicht is over de koers van het jeugdbeleid bij een meerderheid van de 

coalitiepartners. Daarom heeft zij besloten om haar ontslag aan te bieden aan de 

gemeenteraad. Zij heeft dat zojuist toegelicht. 

Na deze mededeling stond mijn fractie voor een belangrijke keuze, gaan wij 

wethouder Bosch vervangen of niet. 

Voorzitter, 

Een goed en betrouwbaar bestuur is de basis om alle uitdagingen in Almere het 

hoofd te bieden.  

Al die uitdagingen kunnen wij als raad enkel aangaan als wij gezamenlijk staan voor 

het beste in onze stad. Met zoveel verschillende partijen en inzichten is dat soms 

enorm zoeken en veel in gesprek met elkaar gaan. Maar de diversiteit in al die 

partijen maakt het ook een mooi democratisch proces. 

Ten aanzien van de jeugdhulp hebben wij al langere tijd gemerkt dat er verschillende 

inzichten leven binnen de coalitiepartners hoe we deze uitdaging het beste het hoofd 

kunnen bieden. Onze fractie heeft geconstateerd dat er onvoldoende draagvlak is om 

met een gezamenlijk commitment de collectieve opdracht in de jeugdzorg uit te 

voeren.  

De bespreking met de coalitiepartijen over de verder te volgen strategie naar 

aanleiding van de eerdere besprekingen in de raad, heeft ons duidelijk gemaakt dat 

voor de ChristenUnie belangrijke pijlers die nodig zijn voor een succesvolle 

samenwerking momenteel niet langer de basis zijn ten aanzien van deze complexe 

opgave. Door het ervaren van onvoldoende draagvlak van een meerderheid van de 

coalitiepartners bij deze gesprekken, heeft mijn fractie geconcludeerd dat er 

onvoldoende basis is om tot vervanging van wethouder Bosch over te gaan. Een 

vervanger zou tegen hetzelfde aanlopen. 

De ChristenUnie gelooft in de richting die de wethouder wilde gaan ten aanzien van 

de jeugdhulp. Het versterken van gezinnen in onze stad is enorm belangrijk, evenals 

het versterken van de sociale netwerken rondom de gezinnen. Onze jeugd verdient 

het om op te groeien in een veilige omgeving waar ze zich kunnen ontplooien. Dit is 

waar wij als ChristenUnie voor blijven staan. 

De ChristenUnie voelt een enorme verantwoordelijkheid voor deze stad. Een keuze 

over wel of niet verder deelnemen aan de coalitie is voor mijn fractie een bijzonder 

zware. 

 

 



 

 

 

 

Gezien alle ontwikkelingen de afgelopen periode, de vele gesprekken die er zijn 

gevoerd en de door mij zojuist genoemde argumenten is er voor mijn fractie geen 

andere keuze, dan ons uit de coalitie terug te trekken. 

We zullen ons blijven inzetten om samen met de raad de juiste politieke keuzes te 

maken voor de verdere ontwikkeling van onze stad én voor het veilig en gezond 

opgroeien van onze jeugd. 

 

Voorzitter sta mij toe enkele persoonlijke woorden te richten aan Roelie Bosch; 

Lieve Roelie, de afgelopen 23 jaar heb jij je met hart en ziel ingezet in vele functie 

binnen de lokale politiek maar ook met landelijke bestuursfuncties. Je was 

behulpzaam waar dat nodig was en ook niet te beroerd om na je 

fractievoorzitterschap toen de nood aan de man kwam terug te komen als 

Fractieassistent en de laatste jaren heb jij je als wethouder ingezet met tomeloze 

energie niet alleen voor de jeugd maar ook voor onderwijs en alle andere zaken die 

onze mooie stad aangaan. Jij was een bestuurder pur sang. Er is een gezegde dat 

luidt: als er een deur dicht gaat, opent zich ergens anders een venster.  

Roelie wij samen hebben een fundament in ons geloof in God. In dat rotsvaste 

vertrouwen wil ik je enorm bedanken voor alles wat je voor mij, de ChristenUnie en 

Almere hebt betekend en wens ik je Gods Zegen toe in de komende periode. 


